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PROTOKÓŁ Nr  41/2023 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 30 stycznia  2023 roku, o godz. 1500 

 
Przewodnicząca Komisji  –  Marzena Murawska 
Protokolant            -  Joanna Kosior 
 
  
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodnicząca poprosiła aby punkt 9 znalazł się na 
pozycji 5 , a pozostałe kolejno, 6,7,8, 9 i 10. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2023. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania  form doskonalenia  zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Radomski  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania imienia II 
Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Pionkach, Aleje Lipowe 23,26-670 
Pionki. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany imienia LO im. M. 
Dąbrowskiej wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Pionkach, Aleje Lipowe 23,26-
670 Pionki. 

5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 
i Gminie Skaryszew na dofinansowanie zadania własnego w zakresie kultury. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jedlińsk na dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie 
kultury. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki 
zadań z zakresu kultury w 2023 roku . 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 
Iłża zadań z zakresu kultury w 2023 roku. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Radni przyjęli porządek obrad wraz z uwzględnieniem zmiany. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Opracowanie i przyjęcie planu pracy 
Komisji na rok 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wszyscy członkowie otrzymali projekt planu 
pracy Komisji. 
 
Radny Jan Siek zaproponował, aby udać się do Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach. 
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Radna Małgorzata Klocek  zaproponowała komisję wyjazdową do Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego W Wierzbicy. 
 
Po krótkiej dyskusji i uwzględnieniu uwag radnych Członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali przedłożony plam pracy z dodatkowymi tematami. Stanowi on załącznik Nr 3 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia planu dofinansowania  form doskonalenia  zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku za 
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Radomski  
 
Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że finansowanie dokształcania 
i  doskonalenia zawodowego nauczycieli należy do zadań organu prowadzącego szkoły i 
placówki oświatowe. W obecnym roku kalendarzowym są to środki w wysokości 0,8 % 
planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 
Uchwał ta była konsultowana i opiniowana przez związki zawodowych zrzeszających 
nauczycieli. Uchwała została przygotowana w porozumieniu z dyrektorami szkół  
i placówek powiatu radomskiego, którzy zgodnie z rozporządzeniem przekazali swoje uwagi 
dotyczące maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia nauczycieli oraz propozycje 
specjalności i formy kształcenia w 2023 r. Uwzględniając powyższe proszę o przyjęcie kwoty 
dofinansowania i form doskonalenia zawodowego.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że ponad miesiąc temu przesłała do wszystkich 
szkół powiatowych informację o kursie doskonalącym z zakresu wykorzystania technologii 
informacyjnej i komunikacyjnej w nauczaniu. Jest to 40 godziny kurs zupełnie za darmo. 
Powiedziała, że tylko od 1 dyrektorki otrzymała wiadomość od pozostałych nie. Kurs jest 
prowadzony przez Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli przez placówkę niepubliczną. Dodała, 
że warto odświeżać swoje wiadomości, dlatego zachęca do korzystania z takich kursów tym 
bardziej, że są za darmo. 

Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie nadania imienia II Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w 
Pionkach, Aleje Lipowe 23,26-670 Pionki. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że w dniu 19 grudnia 2022r. 
w imieniu Rady Pedagogicznej , Rady Rodziców oraz Samorządu Uczniowskiego dyrektor 
Zespołu Szkół w Pionkach złożył do organu prowadzącego wniosek o nadanie imienia 
Marszałka Józefa Piłsudskiego II Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Pionkach.  
Decyzja wyboru Marszałka Józefa Piłsudskiego na patrona szkoły zapadła w wyniku 
przeprowadzonych konsultacji i głosowania uczniów, rodziców oraz nauczycieli Zespołu Szkół 
w Pionkach.  Marszałek Józef Piłsudski łączy się w szczególny sposób z losami miasta Pionki, 
dlatego też będzie On godnym patronem technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w 
Pionkach, jako wzór patriotyzmu i poświęcenia dla dobra Ojczyzny.  
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Przewodnicząca Komisji wyraziła swoje niezadowolenie z tego stanu rzeczy, ponieważ 
patronka Maria Dąbrowska niczym sobie nie zasłużyła , żeby ją pozbawiać patronatu liceum. 
Kłonna by była do tego, żeby Technikum też miało za Patrona Marie Dąbrowską, bo nie jest to 
osoba kontrowersyjna, książki funkcjonują do dziś, są lekturami szkolnymi. Nie ma nic 
przeciwko Marszałkowi, ale jest niezadowolona z tego posunięcia. Jest absolwentka tego 
liceum. Komasowanie szkól przy. Al. Lipowych był dla niej nadzieja na odrodzenie liceum i 
sadziła, że tradycje zostaną zachowane. 
 
Radny Jan Siek powiedział, że ma zupełnie przeciwne zdanie niż Przewodnicząca. Grono 
Pedagogiczne jednomyślnie poparło propozycję zmiany patrona szkoły. 
 
Po dyskusji Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany imienia LO im. M. Dąbrowskiej wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół w Pionkach, Aleje Lipowe 23,26-670 Pionki. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że   w dniu 19 grudnia 2022r. 
w imieniu Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców oraz Samorządu Uczniowskiego dyrektor 
Zespołu Szkół w Pionkach złożył do organu prowadzącego wniosek o nadanie imienia 
Marszałka Józefa Piłsudskiego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół w Pionkach. Obecny patron - Maria Dąbrowska nie jest w żaden sposób związana                          
z miastem Pionki. W związku z powyższym ceremoniał i tradycja nie powinny być budowane                         
w oparciu o obecnego patrona. Decyzja wyboru Marszałka Józefa Piłsudskiego na patrona 
szkoły zapadła w wyniku przeprowadzonych konsultacji i głosowania uczniów, rodziców oraz 
nauczycieli Zespołu Szkół w Pionkach. Marszałek Józef Piłsudski łączy się w szczególny 
sposób z losami miasta Pionki, dlatego też będzie On godnym patronem liceum 
ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Pionkach, jako wzór patriotyzmu                                 
i poświęcenia dla dobra Ojczyzny.  
 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za 2022 rok. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za 2022 rok we wszystkich grupach kwoty są wyższe niż mają zakładane. 
Największa różnica nadpłaty jest dla nauczycieli dyplomowanych. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem, które stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie Skaryszew na dofinansowanie 
zadania własnego w zakresie kultury. 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że Powiat Radomski 
chce udzielić pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu i Gminie Skaryszew 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie kultury pn: 
„Skaryszewski Jarmark Koński „Wstępy”. Stąd też, konieczne jest sporządzenie Uchwały 
Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie Skaryszew na 
realizację zadania własnego gminy.  

Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jedlińsk na dofinansowanie 
zadania własnego gminy w zakresie kultury. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że Powiat Radomski 
chce udzielić pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Jedlińsk w kwocie 6 000 zł 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie kultury pn. 
„Widowisko obrzędowe - Ścięcie Śmierci - Jedlińskie Zapusty”. 
 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań z zakresu kultury w 2023 roku . 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że Powiat Radomski 
chce powierzyć również Miastu Pionki zadania publiczne  należące do powiatu z zakresu 
kultury w zakresie organizacji festiwali, przeglądów twórczości oraz turniejów wiedzy w 2023 
roku. Powiat Radomski powierza Miastu Pionki organizację następujących imprez 
kulturalnych: 
 
1. XXIV Dzień Ziemi - 3 500,00 zł 
2. XXV Sobótki, Janki, Wianki  - 10 000,00 zł 
3. X „Lew do Panny” - 6 000,00 zł 
4. Formatowanie XXIII – Artyści Powiatu Radomskiego 2 000,00 zł 
5. „Idolek 18” – Powiatowy Konkurs Wokalny – 2 000,00 zł 
 
 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań z zakresu kultury w 2023 roku. 
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Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że Powiat Radomski 
chce powierzyć Miastu i Gminie Iłża zadania publiczne  należące do powiatu z zakresu kultury, 
organizację następujących imprez kulturalnych: 
 
1. DNI LEŚMIANOWSKIE  5 000,00zł 
2. FESTIWAL FOLKLORU  IM. JÓZEFA MYSZKI 6 000,00zł 
3. OGÓLNOPOLSKI PLENER MALARSKI „ZABYTKI IŁŻY I POWIATU 

RADOMSKIEGO" 4 000,00zł 
4. OGÓLNOPOLSKIE SPOTKANIA Z BALLADĄ 5 000,00zł 
5. PRZEGLĄD  TWÓRCZOŚCI ARTYSTYCZNEJ MIESZKAŃCÓW DPS ORAZ 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH  DZIECI I MŁODZIEŻY 4 000,00 
 

Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Komisji zwróciła się z prośbą do Dyrektora Gency, o informowaniu radnych 
o organizowanych wydarzeniach w naszym powiecie, nie muszą to być imienne zaproszenia. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Po dyskusji wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 41 
posiedzenie o godz.15:50. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                          Marzena Murawska 


